
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 25/02/2021 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
Προς:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 

ΘΕΜΑ: «Η διάθεση της ρίγανης και η έλλειψη ζιζανιοκτόνων» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Οι παραγωγοί ρίγανης ισχυρίζονται ότι, η διάθεση ρίγανης στο εξωτερικό έχει 
παγώσει, καθώς, οι συνεργαζόμενες εταιρείες, που προμηθεύουν ρίγανη όλη την 
αγορά του εξωτερικού, δεν έχουν τη δυνατότητα να αγοράσουν το προϊόν, παρά τα 
συμβόλαια, επειδή οι αποθήκες τους είναι γεμάτες με εμπόρευμα. Επίσης, δεν 
υπάρχουν περιθώρια πίεσης για ενίσχυση από το Κράτος. Για να διασφαλιστεί, 
επίσης, η ποιότητα του προϊόντος επιβάλλεται η ανανέωση των φυτών κάθε χρόνο. 
Αυτό γίνεται, γιατί δεν υπάρχουν συγκεκριμένα ζιζανιοκτόνα για την ρίγανη, ενώ  
είναι πολύ δύσκολη η διαχείριση των ζιζανίων που προσβάλουν το φυτό της. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να λάβετε τα κατάλληλα μέτρα αντιμετώπισης των προβλημάτων της 
καλλιέργειας της ρίγανης, που αφορούν, τόσο στην έγκριση ζιζανιοκτόνων για την 
καλλιέργειά της, όσο και στην χορήγηση ενίσχυσης στους παραγωγούς του 
προϊόντος, που αντιμετωπίζουν δυσκολία διάθεσής του, λόγω της πανδημίας του 
κορωνοϊού, στα πλαίσια των ήδη υπαρχόντων σχετικών ενισχύσεων; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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